
Inspraakreactie
Bestemmingsplan Naast Oude Koningstraat 9 namens Reijnen Sierteelt 

Geachte College Burgemeester en Wethouders, 
 
Wij willen ons even tot u richten betreft de diverse bouwplannen die al enige tijd rondom ons bedrijf 
Reijnen Sierteelt aan de oude Koningstraat 4 in Puiflijk, gaande zijn. 

Diverse malen hebben we onze bedenkingen hieromtrent aangegeven of onze bedrijfsvoering door 
al deze plannen niet in het geding komt. Wij voelen en horen totaal niet dat er met ons überhaupt 
rekening wordt gehouden als bestaand bedrijf in dit gebied.  

Ook hebben wij meerdere keren schriftelijk een gesprek aangevraagd over wat nu precies de 
toekomstplannen zijn rondom ons bedrijf , hier is tot nu toe geen enkele reactie op terug gekomen.  
Zo ook op het plan om 2 woningen te realiseren naast de woning aan de oude Koningstraat 9. 

Wij zijn een nog steeds groeiend bedrijf waarbij het transportverkeer ( laden/lossen bij de loods ) 
met grote opleggers van 25,50 m lengte alleen maar meer gaat worden in de toekomst. Dit vindt in 
periodes meerdere malen per dag plaats, zowel overdag als ‘s avonds en soms ook ‘s nachts. Met 
daarnaast ons eigen vrachtverkeer van producten halen en brengen van het land naar de loods, met 
zowel tractors als jeep als vrachtwagen.  

Als de woningen gerealiseerd worden aan de oude Koningstraat word het met de bebouwing nog 
voller en drukker in de straat , zodat het geluid van al  het vrachtverkeer naar ons idee niet goed weg 
kan en we dus een klank kast effect kunnen krijgen.  

Er zal best wel getoetst zijn op diverse afstanden , maar het kan nu toch wel om de laatste cm gaan. 
12 meter vanaf de deurloods naar de tuin gaat in de toekomst in onze ogen alleen maar onrust 
geven. Wat juridisch misschien haalbaar lijkt , hoeft zeker in de praktijk niet zo aan te voelen voor 
bewoners ( geluidsoverlast/drukte in de straat) wat als minder woonplezier wordt ervaren. 

Wij zijn van mening dat nieuwe bewoners dit zeker als overlast kunnen gaan beschouwen en hier 
hun beklag en gemopper over zullen gaan uiten, zodra de woningen gerealiseerd zijn!  

Wij maken daarom nogmaals grote zorgen om de toekomst van ons bedrijf , wij voelen ons totaal 
niet gehoord en gezien dat wij überhaupt bestaan als lang bestaand bedrijf in dit ten slotte  agrarisch 
gebied waar tuinbouw is toegestaan en naar ons idee niet elke m2 volgebouwd kan worden. 
 
Wij horen heel graag uw reactie hierop terug. 


